
 

 

 
           

 

 18.3.18ה מתאריך "סיכום ישיבת ועד מנת

 התקיימו  :עד כה מול משרד הבריאות קידום הכרה במקצועעדכון פעילות ל

ייתן ו ישתף ביידע הרלוונטי ארגון השהביע רצון משרד הבריאות פגישות משותפות, 

נקודת מבטו בכל הנוגע למקצוע והסדרתו. משרד הבריאות מאוד רוצים שתהייה את 

נציגי ארגון את נים אותנו והמשרד מזמינציגי הסדרה בחוק מסיבות שונות. כאשר 

לדון בנושא ההסדרה, הם מגלים כי יש מחלוקת לגבי מבחן ההסמכה של  היל"ה

 .BACBה

חוזר מנהל שתקף באותה מידה הצעת חוק מסודרת ליצמן הציע לנסח שתהיה עד  

הסדרה של המקצוע באופן זמני עד שיעבור חוק מסודר. חוזר המנהל  יתןיששל חוק, 

עמותת . BACBהסטנדרטים להכרה במקצוע כולל קריטריון מעבר מבחן הכולל את 

שתעסוק בנושא. בהמשך לכך יצא מכתב ע"י  מועצה ניטרליתהיל"ה ביקשו להקים 

יחד עם טלי ואובייקטיבי יאת המושכות כגורם ני ש לקחתשביקתום גומפל  פרופ'

 הגוף המייצגגוף זה יהיה . להצעתו, מסדיר את המקצוע בחוקהגוף , כראשי התכניות

 וד מול משרד הבריאות. בשיע

עם נציגי התכניות, אך יש דברים  לעבוד יחדכמובן ה מוכנים "מנתוועד אנחנו כ

כבסיס לסטודנט המסיים את לימודיו. גם  עליהם לא נתפשר, כגון על מבחן ההסמכה

 משרד הבריאות מכיר בחשיבות המבחן. 

 :הועד החליט פה  החלטה לגבי המועצה הישראלית לקידום רגולציה של המקצוע

לקבל בברכה את ההצעה להקמת המועצה על מנת להמשיך להסדיר בחוק את אחד 

המקצוע, תוך שמירה על הסטנדרטים המקצועיים המקובלים בתחום.                               

אורלי רובין נציגת ארגון מנת"ה במועצה                                                                   -

רופ' רולידר נציג התכנית בבית ברל                                                                         פ -

 נתלי רולידר נציגת התכנית במכללת כנרת -

                                                                         :המשך פעילות לקידום הכרה במקצוע

לפעול להסדרה מיידית של רישוי ישראלי למען ההורים והמטופלים              ממשיכים -

ממשיכים לפעול לשמירה על הסטנדרטים המקצועיים                                                    -

                           ביטון לקידום המקצוע בכנסת-המשך פעילות משותפת עם ח"כ שאשא -

ם לקידום הנושא                                   עם גורמים/גופים וארגונים נוספיושת"פ  ירהחב -

 שת"פ עם הורים -



 תיפתח קבוצה, מקום מפגש למנתחי התנהגות  -קבוצת טלגרם מנתחי התנהגות

 סטודנטים, וכל מי שמגלה עניין בתחום.


